
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. február 13-án 15.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Virág Imréné, 

    Fábián Károly,  
Kaszás Ferenc 

 Kovács Lajos, 
Naszádi Ferenc, 
Pálfalvi István  
Ujváry Ferenc képviselők. 

 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 
    Kenyeresné Knez Zita védőnő, 
    Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
    Bán János ÁMK igazgató, 
    Nyíri Dezső CKÖ elnök, 
    Elekes Péter  Bánréve FIDESZ elnök. 
 
Távol maradt:    Lukács József képviselő. 

 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Lukács József képviselő Úr jelezte, hogy 
később érkezik. Az ülést megnyitotta. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Naszádi Ferenc és Pálfalvi 
István képviselő Urakat javasolta.  
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend: 

1./ 2006. évi költségvetés jóváhagyása 
  Előadó: polgármester 
 
  2./ Pályázatok benyújtása 
  Előadó: polgármester 
 

3./ Indítványok, javaslatok 
 
  4./ Szavazat számláló bizottsági tagok megválasztása (zárt ülés) 
  Előadó: jegyző 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: 2006. évi költségvetés jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A meghívó mellékleteként a számszaki anyagot 
mindenki megkapta. Megkérem jegyző Urat, ismertesse írásos előterjesztését. 
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Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság február 08-án megtartott ülésén 
körültekintően tárgyalta a témát. Megkérem Kaszás Ferenc elnök Urat, ismertesse 
előterjesztését. 
 
Kaszás Ferenc: Ismertette a bizottság előterjesztését, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Hajdu Gábor: Annyit szeretnék hozzáfűzni a szervezetek támogatásával kapcsolatosan 
elhangzottakhoz, hogy Alpolgármester Úr nem a Vasutas Természetjárók támogatás részéről 
mondott le, hanem javasolta, hogy a Természetjáróknak odaítélt összeget csökkentsük, majd 
ezt ítéljük oda az ÁMK-nak. 
 
Révay István: Bán János ÁMK igazgató Úr március 31-én 12 település között versmondó és 
történelmi vetélkedőt rendez. Ennek finanszírozására javasoltam a 20 ezer  forintot. 
A másik amit meg szeretnék említeni az, hogy hallhattuk, hogy az első döntés 5 igen, a többi 
4 igen egyhangú szavazattal született a Pénzügyi Bizottság Ülésén, ez azért így van, mert 
időközben egy bizottsági tag távozott az ülésről. 
Szeretném megemlíteni, hogy nem csak én tartottam úgymond önmérséklést, hanem a többi 
szervezet, mint a két egyház, valamint a polgárőrség is. Így tudtunk tartalékot képezni. 
A 2006. évi költségvetés a Pénzügyi Bizottsági ülésen teljes körűen megtárgyalásra került, 
nagyrészt az egész testület részt vett a bizottság ülésén. Javasolom annak elfogadását. 
 
Virág Imréné: Elismerésemet szeretném kifejezni azok felé, akik a gazdálkodással 
foglalkoznak. Tudjuk, hogy a tavalyi évben az is felmerült, hogy lehet, hogy hitelt kell majd 
felvennünk. Erre nem került sor, sőt még tartalék is van. Ez egyértelműen azt mutatja, hogy a  
dolgozók jól végzik a munkájukat, melyért elismerés illeti meg őket. A kézhez kapott 
kimutatások is nagyon jól átláthatóak. Az intézmények működésének gazdaságosságát keresni 
kell. 
 
Hajdu Gábor: Az Alpolgármester Úr által elmondottakat azzal szeretném kiegészíteni, hogy a 
két egyház támogatását nem csak pénzbeli támogatással kívánjuk megoldani, hanem úgy 
tervezzük, hogy amennyiben igény mutatkozik rá, és a szociális foglalkoztatásunk is úgy 
alakul, akkor munkával is segíteni kívánunk. Köszönjük Valika néni elismerő szavait, ezt 
tulajdonképpen magunknak is köszönhetjük, hiszen az elmúlt évben mintegy 100 millió 
értékű beruházás valósult meg. Ez a költségvetésünk 33%-a volt. Az sem lett volna tragédia, 
ha hitelt kellett volna felvennünk, de nem volt rá szükség, sőt még pénzmaradványunk is van. 
Az intézményekkel kapcsolatosan mindenképpen az Ózdi Többcélú Kistérségi Társulásban 
kell gondolkodni, együtt a térségben. A 29 településnek kell tudni együttműködni, valamint a 
nemzetközi lehetőségeket is keresni kell, így tudunk plusz forráshoz hozzájutni. A 
szervezetek támogatását a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslata alapján javaslom 
elfogadni. 
 
Pálfalvi István: Esetleg gondolkodtatok-e azon, hogy ha a sport megalakulna a településen, 
akkor lesz-e rá lehetőség, hogy támogassuk őket, vagy mi lesz akkor. 
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Hajdu Gábor: Erre most nem tudok választ adni. 
 
Révay István: A tavalyiban volt tervezve. Amikor a költségvetéssel foglalkoztunk, akkor én 1 
millió forintot javasoltam a szervezetek támogatására. Most már belátom, hogy jogosan került 
csökkentésre az összeg 700 ezer forintra a takarékosság jegyében. Ezzel most nem kell 
foglalkoznunk. 
 
Pálfalvi István: Értem, és úgy gondolom, hogy nem lesz belőle semmi, csak azt szeretném 
tudni, hogy gondoltatok-e rá. 
 
Hajdu Gábor: Ha változás történik, akkor napirendre tűzi a testület a témát, és átgondoljuk, 
hogy kívánunk-e biztosítani a sport részére támogatást. 
 
Révay István: Azt kell minden támogatottnak szem előtt tartni, hogy ez támogatás, de nem mi 
működtetjük. A kapott támogatással pedig szabályszerűen el kell számolni. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal megalkotta a 2006. évi költségvetésről szóló 2/2006. 
(II.14.) rendeletét. A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi, 
mely 2006. február 14-én kihirdetésre került. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette a szervezetek támogatásával kapcsolatos 
előterjesztést és elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

13/2006. (II.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: Szervezetek támogatása 
 

Képviselő-testület 2006. évben a szervezetek részére az alábbi  
támogatást nyújtja működési kiadásaihoz. 
 
Református Egyház:    150.000,-Ft 
Római Katolikus Egyház:   150.000,-Ft 
Polgárőr Egyesület:    100.000,-Ft 
Vasutas Természetjárók Baráti Köre:   80.000,-Ft 
Vöröskereszt Helyi Szervezete:    60.000,-Ft 
Mozgáskorlátozottak Helyi Egyesülete:   50.000,-Ft 

 
2. napirendi pont: Pályázatok benyújtása 
 
Hajdu Gábor: Korábban már döntöttünk ezekben a kérdésekben. A meghívó mellékleteként a 
határozati javaslatok anyagban kimentek. A pályázatok beadási határideje február 15-e. A 
támogatás mértéke 80%. Előrehozták a beadási határidőket, valószínűleg március hónapban 
már döntés is lesz a pályázatokkal kapcsolatosan. A támogatások 99%-a ki lesz osztva az első 
körben. A beruházások még az évben megvalósulhatnak. Láthatjuk, hogy az iskola sportudvar 
pályázatával együtt pályázunk játszótéri játékokra is.  
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A védőnői helyiség pályázatára, amennyiben a teljes összeg megítélésre kerül részünkre, úgy 
az egész épület felújításra kerül. Ebben benne szerepel a tető, a külső színezés, a rendelő 
akadálymentesítése, stb.  
 
Amennyiben nem nyerünk teljes összeget, úgy a helyiség átköltöztetése, új bútorzattal történő 
ellátása, és az előírásoknak megfelelően kötelező akadálymentesítés történik meg. A többi 
pályázatnál is lesz lehetőség műszaki tartalom csökkentésére. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 

14/2006. (II.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: Játszótéri eszközök felújítása 
 

- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete játszótéri  
eszközök felújításáról dönt a Bánréve 1/1. hrsz-ú Óvoda Udvarban,  
Jubileumi Parkban és 349/1. hrsz-ú Miskolci táblai játszótér  
területén,  mely beruházást 2006. december 31-ig megvalósítja.  

- A beruházás összköltsége 10.512.000 Ft, melyhez a szükséges saját  
      forrást biztosítja, ennek összege 2.102.400 Ft. 
- A támogatás megítéléséről számított 90 napon belül a támogatási  

szerződést megköti. 
- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a beruházást  

2006. december 31-ig befejezi. 
- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilatkozza,  

hogy a pályázatban megjelölt cél, feladat megfelel a települési  
önkormányzat képviselőtestülete által elfogadott általános, illetve  
részletes rendezési tervnek, a beruházás illeszkedik a meglévő  
települési környezethez. 

 
Utasítja a polgármestert a pályázat kidolgozására és benyújtására. 

 
Határidő: február 15. 
Felelős: polgármester 

 
15/2006. (II.13.) számú Határozat 

 
Tárgy: Iskolai sportudvar felújítása 

 
- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete iskolai  

sportudvar felújításáról dönt a Bánréve, Kossuth L. u. 22. sz. alatt  
(158. hrsz.), mely beruházást 2006. 12. 31-ig megvalósítja és  
befejezi. 

- A beruházás összköltsége 8.002.080 Ft, melyhez a szükséges saját  
forrást biztosítja, ennek összege 1.600.416 Ft. 

- A támogatás megítéléséről számított 90 napon belül a támogatási  
szerződést megköti. 
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- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilatkozza,  
hogy a pályázatban megjelölt cél, feladat megfelel a települési  
önkormányzat képviselőtestülete által elfogadott általános, illetve  
részletes rendezési tervnek, a beruházás illeszkedik a meglévő  
települési környezethez. 

 
Utasítja a polgármestert a pályázat kidolgozására és benyújtására. 

 
Határidő: február 15. 
Felelős: polgármester 
 
16/2006. (II.13.) számú Határozat 

 
Tárgy: Bánréve, Kossuth út melletti járda építése 

 
- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kossuth út  

melletti járda építéséről dönt a Bánréve, 96/2. hrsz-on, mely  
beruházást 2006. december 31-ig megvalósítja. 

- A beruházás összköltsége 11.409.921 Ft, melyhez a szükséges saját  
forrást biztosítja, ennek összege 2.281.984 Ft. 

- A támogatás megítéléséről számított 90 napon belül a támogatási  
szerződést megköti. 

- Bánréve Községi Önkormányzat Bánréve Községi Önkormányzat  
Képviselő-testülete a beruházást 2006. december 31-ig befejezi. 

- A támogatással megvalósított infrastrukturális szolgáltatásról 10 
éven keresztül gondoskodik. 

- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilatkozza,  
hogy a pályázatban megjelölt cél, feladat megfelel a települési  
önkormányzat képviselőtestülete által elfogadott általános, illetve  
részletes rendezési tervnek, a beruházás illeszkedik a meglévő  
települési környezethez. 

 
Utasítja a polgármestert a pályázat kidolgozására és benyújtására. 

 
Határidő: február 15. 
Felelős: polgármester 

 
17/2006. (II.13.) számú Határozat 

 
Tárgy: Védőnői helyiség kialakítása 

 
- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete védőnői 

helyiség kialakításáról dönt a Bánréve, Kossuth L. u. 30. sz. 
ingatlanon (hrsz: 209).  

- A beruházást 2006. 12. 31-ig megvalósítja és befejezi. 
- A beruházás összköltsége 20.833.155 Ft, melyhez a szükséges saját  

forrást biztosítja, ennek összege 4.166.631 Ft. 
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- A támogatás megítéléséről számított 90 napon belül a támogatási  
szerződést megköti. 

- Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilatkozza,  
hogy a pályázatban megjelölt cél, feladat megfelel a települési  
önkormányzat képviselőtestülete által elfogadott általános, illetve  
részletes rendezési tervnek, a beruházás illeszkedik a meglévő  
települési környezethez. 

 
Utasítja a polgármestert a pályázat kidolgozására és benyújtására. 

 
Határidő: február 15. 
Felelős: polgármester 

 
3. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Interreg IIIA szennyvíz pályázat 
 
Hajdu Gábor: A tavalyi évben is benyújtottuk az Interreg IIIA szennyvíz pályázatot, melyben 
három magyar és három szlovák település érintett. Sajnálatos módon nem nyert a pályázat. 
Ismét be kívánjuk adni. Az összeg jelenleg kevesebb, 1 millió EURO. A nyert összeg 
tekintetében majd meglátjuk, hogy milyen műszaki tartalomra elég. Arról kellene most 
döntést hoznunk, hogy pályázzunk és az 5% önerőt biztosítjuk. Ez egy nagyon kedvező kiírás. 
Mintegy 3-4 ütemre van a beruházás széthúzva a fenti nyerhető összeg miatt. Javasolom, 
hogy adjuk be a tavalyihoz hasonlóan a hat település. Serényfalva és Hét már döntött ez 
ügyben.  
 
 Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

18/2006. (II.13.) számú Határozat 
 

Tárgy: INTERREG szennyvíz pályázat 
 

Képviselő-testület pályázatot nyújt be a Magyarország-Szlovákia- 
Ukrajna Szomszédsági Program pályázat keretében „Agglomerációs  
szennyvízrendszer létesítése az ózdi és a rimaszombati kistérségben, hat  
település részvételével.”  
Képviselő-testület a szükséges saját erőt biztosítja. 

 
Utasítja a polgármestert a pályázat kidolgozására és benyújtására. 

 
Határidő: február 15. 
Felelős: polgármester 
 

Révay István: Szeretném megkérdezni, hogy a fakivágás kérdése, hogy áll? 
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Hajdu Gábor: Jelenleg semmi változás, egyetlen fél millió forintos ajánlat érkezett eddig. A 
következő testületi ülésen, ami lehet, hogy e miatt egy rendkívüli lesz, el kell tudni dönteni. 
Mindenképpen bele kell fogni. A fűzfát a temetőben csak úgy lehet kivágni, hogy közben pár 
sír meg fog rongálódni, amit aztán nekünk helyre kell állítani.  
 
Garaj Dániel: 9 vállalkozót kerestünk meg, 4 megnézte, 1 adott ajánlatot eddig. 
 
Révay István: A másik kérdésem az lenne, hogy a temető kerítés rongálás ügye hogy áll? 
 
Hajdu Gábor: A rendőrség nem talált tettest. Mi megtaláltuk az elkövetőt, de menetlevél 
szerint hivatalosan nem járt itt. Ő azt kérte, hogy saját zsebből fizetné a kárt, ne csináljunk 
belőle ügyet. A pénz egy részét már el is utalta. 
 
Garaj Dániel: Peren kívüli egyezséget kötöttünk. 
 
Hajdu Gábor: Eddig azért nem nyúltunk hozzá, hogy amennyiben nem fizet, úgy peres ügy 
lenne belőle. 
 
Révay István: A gyalogos átkelőhellyel mi a helyzet? 
 
Hajdu Gábor:  A tavasszal megvalósul.  
 
Garaj Dániel: A terv kész van, be van nyújtva jóváhagyásra. Várjuk a határozatot. 
 
Ujváry Ferenc: Szeretném kérni, hogy kerüljön megjavításra a kastély melletti nagy és kis 
kapu is, ugyanis most már a felfagyás miatt egyáltalán nem zárható. Mindenképpen fel 
kellene újítani a kaput, hogy zárható legyen. 
 
Nyíri Dezső: Nekem lenne egy kérésem. A 11. számú mellékletben van kimutatva, hogy 
csökkent a CKÖ költségvetése, 640.000,-Ft-ra. 150.000,-Ft támogatás szeretnénk kérni, hogy 
úgy tudjuk átadni a választások után, hogy működni tudjanak, ugyanis a betervezettek szerint 
nem elegendő, hiszen többre számítottunk. Még sosem fordultunk ilyen kéréssel a Képviselő-
testület felé. 
 
Hajdu Gábor: A költségvetés most lett elfogadva. Igaz, hogy nem pénzbelit, de támogatást 
kap tőlünk a CKÖ. 
 
Nyíri Dezső: Ez kölcsönös, hiszen a CKÖ számítógépét a polgármesteri hivatal használja. 
 
Hajdu Gábor: Az lenne a javaslatom, hogy ezt mindenképpen le kellene írni egy kérelem 
formájában, aztán megy a dolog a maga útján. Egy kimutatást kellene készíteni mellé. Ezután 
a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalja, majd javaslatot tesz a testületnek.  
 
Pálfalvi István: Most csináltunk megszorításokat. 
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Nyíri Dezső: Eddig még soha nem kértem. Hamarabb jeleztük volna, de csak péntekre tudtam 
összehívni az ülést. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy nyújtsatok be kérelmet. 
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott ahol SZSZB tagok megválasztásáról, valamint 
rendszeres szociális segély jogosultságokról döntött. 
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
      Naszádi Ferenc                 Pálfalvi István 
           képviselő                             képviselő 


